
PROTOKÓŁ NR 3/2016/17 

Z POSIEDZENIA RADY RODZICÓW SP NR 1 W RZEPINIE 

W DN. 26.01.2017 R. 

 

1. W posiedzeniu Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 1 w Rzepinie udział wzięli przed-

stawiciele rad klasowych zgodnie z załączoną listą obecności (reprezentanci 16 rad klaso-

wych na ogólną liczbę 21 oddziałów klasowych). 

2. Pani dyrektor Bożena Rudzka omówiła założenia do wprowadzenia nowej reformy szkolnej 

w Rzepinie. W chwili obecnej najbardziej prawdopodobne jest utworzenie Zespołu Szkół, 

w skład którego wejdą Szkoła Podstawowa i Liceum Ogólnokształcące. Ostateczna decyzja 

zostanie podjęta do 31 marca 2017 roku. 

3. Rada Rodziców 13. głosami „za” popiera utworzenie Zespołu Szkół. 

4. Przewodniczący Rady Tadeusz Andrejczuk omówił swój udział w Lubuskiej Regionalnej 

Konferencji Rad Rodziców w dniu 19.01.2017 r. w Gorzowie Wlkp. 

5. Skarbnik Aleksandra Kołodziejczyk omówiła realizację preliminarza oraz stan finansów 

Rady. Na chwilę obecną z preliminarza pozostały do realizacji wydatki związane z zakoń-

czeniem roku szkolnego oraz III edycją konkursu „Klasa wpłaca, bo jej się opłaca”. Dodat-

kowymi wydatkami, nie ujętymi w preliminarzu były: wypłata nagród z II edycji konkursu 

(przy czym druga nagroda musiała zostać zwiększona do kwoty 500 zł, bo na taką sumę 

opiewał przekazany klasie czek, mimo że w regulaminie kwota ta była określona na 400 zł 

– decyzja o zwiększeniu kwoty wypłaty została podjęta jednogłośnie), zapłata zaległej z 

poprzedniego roku szkolnego faktury na 520 zł za rolety oraz zakup routera za kwotę 220 

zł. Aktualny stan konta (razem z lokatami) wynosi 23.846,27 zł. 

6. Do chwili obecnej nie zrealizowany został, ujęty w preliminarzu, zakup dziennika elektro-

nicznego. Przedstawiciel firmy Librus przekazał informację, że dyrekcja nie jest zaintere-

sowana podjęciem współpracy. Kolejny raz w rozmowie z panią dyrektor ustalono, że dy-

rekcja umożliwi firmie Librus przedstawienie prezentacji dotyczącej dziennika elektronicz-

nego dyrekcji i nauczycielom. 

7. Rada podjęła decyzję o rozszerzeniu preliminarza o następujące wydatki: 

− zakup rocznej prenumeraty do biblioteki szkolnej po 3 egz. czasopism „Świerszczyk” i 

„Victor Junior” – kwota do 871,50 zł. Prenumerata zamówiona zostanie po konsultacji 

z dyrekcją (możliwość zamówienia części czasopism przez szkołę) i biblioteką szkolną, 

− zakup 3 szt. Rolet do klasy II a – kwota 780 zł. 



8. Rada podjęła decyzję o zwiększeniu kwoty w preliminarzu przewidzianej na sfinansowanie 

zakończenia roku szkolnego z 2.500 zł do 6.000 zł. 

 

 

 

      /-/ Tadeusz Andrejczuk                                                   /-/ Krzysztof Kubiak-Olszewski 
                     (Przewodniczący RR)                             (protokolant) 
 


